
Wordt deze nieuwsbrief niet goed weergeven? Klik dan hier voor de online versie 

 
De kracht van Overijssel: aan de slag en 
vinger aan de pols 

 

Ons motto voor de behandeling van 
de begroting. De begroting is sterk 
als het gaat om de ambities vanuit 
de investeringsagenda, een goede 
zaak, maar zuinig als het gaat om 
de aandacht voor de sociale 
kwaliteit van de samenleving. 
Hebben we voldoende oog voor de manier waarop 
we in Overijssel met elkaar omgaan? Uit onderzoek 
blijkt dat de grootste zorg van mensen niet zozeer de 
economie is, maar het ontbreken van gemeenschap. 
De grote kracht voor onze samenleving in de 
komende 10 jaar is om van individualisering en 
versnippering te komen naar herstel van 
gemeenschap en identiteit. CDA heeft hiervoor in de 
begrotingsbehandeling aandacht voor gevraagd en 
een amendement op de begroting en motie voor 
zichtbaar sociaal flankerend beleid en merkbare 
sociale kwaliteit ingediend. Deel 1 van de begroting 
zit er op, volgende week woensdag volgt deel 2 en 
gaan we besluiten nemen.  
 
Voor de natuur- en landbouwprojecten hebben we als 
CDA een goed besluit genomen! Met volle vaart 
vooruit, u leest daarover meer in deze nieuwsbrief.  
 
Martin Reesink lees verder 

 

CDA gaat voor zichtbaar sociaal 
flankerend beleid 

 

We hebben tijdens de begroting een 
amendement ingediend dat moet 
garanderen dat een aantal 
belangrijke steunfunctietaken 
behouden blijft. De CDA-fractie 
vindt dat de steunfunctietaken voor 
'vrijwilligers en mantelzorg, sociaal 
vitaal platteland, sport, zorg, senioren en jeugdzorg' 
gezien moeten worden als reguliere taken. Hoewel 
de rol van de provincie op het sociale vlak behoorlijk 
is verminderd en primair valt onder 
verantwoordelijkheid van de gemeenten, vindt het 
CDA dat de provincie ook op dit vlak aan zet moet 
blijven. We vinden dat ruimte moet worden geboden 
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aan de samenleving om zich in te zetten voor de 
eigen omgeving, waarbij ondersteuning vanuit de 
provincie hoort.  
Daarnaast hebben we een motie ingediend die vraagt 
om maatwerk als het gaat om de omzetting van het 
'oude' beleid rondom sociale infrastructuur naar het 
sociaal flankerend beleid binnen de kerntaken van de 
provincie. Dus tijd en ruimte voor inpassing van 
bijvoorbeeld leefbaarheidsbeleid binnen het 
plattelandsbeleid.  
Zowel het amendement en de motie werden 
gesteund door de coalitie. De stemming volgende 
week moet uitwijzen in hoeverre deze inzet brede 
steun in de Staten krijgt.  
 
Rob Engbers lees verder 

 

20 miljoen extra voor landelijk gebied 
 

Op initiatief van het CDA heeft de 
coalitie, gesteund door de PVV, 20 
miljoen euro extra uitgetrokken voor 
landinrichtingsprojecten. Hierbij 
gaat het om gebiedsprocessen die 
sinds vorig jaar oktober zijn gestopt 
als gevolg van rijksbezuinigingen. In 
deze gebieden is vooral behoefte aan 
landbouwstructuurversterking, iets wat in onze ogen 
nodig was, is en blijft.  
Boerenbedrijven zijn de economische dragers van 
het platteland en helpen dat platteland vitaal houden. 
De projecten waar het nu om gaat zijn Olst/Wesepe, 
Staphorst/Reestdal, Enter, NW-
Overijssel/Scheerwolde en Blokzijl/Vollenhove, 
Losser, Enschede-Zuid en Diepenheim.  
 
We hebben bewust gefocust op de 
landbouwstructuurverbetering, omdat het 
onverstandig is nu al voor te sorteren op de EHS. We 
weten nog niet waar de herijkte EHS, die immers in 
2012 wordt vastgesteld, komt te liggen. En niet te 
vergeten, voor de herijkte EHS hebben we middelen 
gereserveerd in ons coalitieakkoord en ook het 
Deelakkoord Natuur biedt hiervoor mogelijkheden. 
We zullen dit serieus oppakken en pleiten voor 
realisatie en definitieve afronding in 2018.  
De vloeivelden in de Krim en de Doorbraak kunnen 
eveneens verder ingericht worden. Er is, ondanks de 
tegenstem van GroenLinks, 100.000 euro 
beschikbaar gesteld om het unieke stukje natuur in 
de Krim in stand te houden. Kortom; een goed 
resultaat met als doel ons Overijssel leefbaar te 
houden voor onze burgers.  
 
Yvonne Nijhof lees verder 

 



CDA stemt voor historische waarde 
 

De CDA-Statenfractie heeft 
woensdag 26 oktober in de 
Statenvergadering een 
amendement ingediend waarmee 
bepaald is dat er in Overijssel een 
uitgebreide historische 
waardenkaart wordt opgesteld. Een 
logische stap na het door het CDA geïnitieerde 
verzoek aan GS in 2009. Het amendement was 
voorbereid in samenwerking met D66 en bijna 
Statenbreed aangenomen.  
Het voorstel van GS ging uit van het bijwerken van 
de huidige cultuurhistorische atlas van de bekende 
monumenten in onze provincie. Met de 
cultuurhistorische waardenkaart wordt een brede 
analyse gemaakt op basis van objectieve 
wetenschappelijke criteria, waarbij ook het gesprek 
met het veld wordt aangegaan. Hierdoor moet 
duidelijk worden welke elementen van waarde zijn en 
bewaard moeten blijven.  
Belangrijke eis in het amendement is dat bij de 
herziening van de Omgevingsvisie ook de uitkomsten 
van de cultuurhistorische waardenkaart worden 
gebruikt als bouwstenen. Met andere woorden; het 
gaat niet om een rapport dat in de la verdwijnt, maar 
zal daadwerkelijk gebruikt gaan worden bij de 
afwegingen voor de toekomst.  
 
Rob Engbers lees verder 

 

Werkbezoek IJsseldelta-Zuid 
 

Dinsdag 18 oktober bracht een 
aantal leden van de CDA-
Statenfractie een bezoek aan de 
stad Kampen. Onderwerp van het 
werkbezoek was de 
gebiedsontwikkeling IJsseldelta-
Zuid en met name de realisatie van 
de bypass.  
Wethouder Treep heette de aanwezigen, waaronder 
ook CDA-Tweede Kamerleden Eddy van Hijum en 
Michiel Holtackers, van harte welkom op Kamper 
grondgebied, waarna er door provinciale ambtenaren 
en gedeputeerde Rietkerk een presentatie werd 
gegeven over de huidige stand van zaken. Ook 
Dijkgraaf Herman Dijk van Waterschap Groot Salland 
lichtte de zienswijze vanuit zijn vakgebied toe. Het 
nut en de noodzaak van de te realiseren bypass werd 
verduidelijkt en de zomerbedverlaging kwam ter 
sprake. Ook zijn de argumenten van de actiegroep 
"Bye Bye Bypass" besproken.  



Al bij de realisatie van de Hanzelijn is rekening 
gehouden met de toekomstige bypass, om te 
voorkomen dat er geen dubbele kosten voor 
infrastructuur gemaakt zouden worden. Inmiddels is 
ook al 70% van de benodigde gronden onder 
overheidscontrole. De huidige staatssecretaris is nu 
aan zet. Van belang is dat de waterveiligheid van 
Kampen in de toekomst gewaarborgd blijft.  
 
Marco van der Vegte lees verder 

 

Werkbezoek OVKK 
 

Woensdag 19 oktober heeft de 
OVKK (Overijsselse Vereniging van 
Kleine Kernen) de Statenfracties op 
verzoek van de CDA–fractie 
uitgenodigd voor een 
informatiebijeenkomst.  
Voorzitter Anton Bosch gaf een 
presentatie over het werk van het OVKK en hun 
betrokkenheid bij tal van onderwerpen op het 
platteland. OVKK is een vereniging van plaatselijke 
belangenorganisaties en besturen van buurt-en 
dorpshuizen, multifunctionele accommodaties en 
Kulturhusen. Samen met haar leden maakt de OVKK 
zich sterk voor een kansrijk en vitaal platteland. Met 
de provincie Overijssel zijn afspraken gemaakt over 
de prestaties van OVKK. Jaarlijks ontvangt de OVKK 
een structurele bijdrage en wordt bijgedragen op 
basis van goedgekeurde projecten, zoals 'Beleef het 
boerenlandschap', winkels in kleine kernen, de 
dorpengids en kuierroutes. Nieuw is het ontwikkelen 
van modules ten behoeve van een nieuwe fase in 
Dorpsplan plus.  
Kortom; een vereniging die met eigen 
contributiemiddelen en structurele ondersteuning van 
de provincie haar eigen plaats in de samenleving 
heeft neergezet.  
 
Jan Evering lees verder 

 

Voorstellen Statenfractie: Yvonne Nijhof 
 

De komende tijd zal de Statenfractie 
worden voorgesteld in de 
nieuwsbrief. Dit keer is het woord 
aan Yvonne Nijhof.  
 
Ik ben Yvonne Nijhof, woonachtig in 
de Hof van Twente (Delden), 
getrouwd en moeder van 2 kinderen. Ik kom uit een 
conservatief katholiek gezin, waar normen en 
waarden de rode draad in onze opvoeding waren. Na 



mijn HAVO-opleiding heb ik werken met studie 
gecombineerd. Ik heb altijd secretarieel werk gedaan, 
maar kwam er al snel achter dat dit niet echt mijn vak 
was. Vervolgens ben ik naar de M.A.S. (middelbaar 
agrarische school) voor volwassenen gegaan. Een 
deeltijdopleiding, die mij enorm boeide. Van huis uit 
heb ik een binding met de agrarische sector en het 
platteland, mijn vader had namelijk een 
rundveebedrijf.  
In diezelfde tijd werd ik door iemand gevraagd of 
raadswerk niet iets voor mij kon zijn. Al snel kwam ik 
in de gemeenteraad van de toenmalige gemeente 
Stad-Delden en vervolgens in de provinciale politiek. 
Thans ben ik bezig met mijn derde periode en houd 
me bezig met landelijke inrichting. Een portefeuille 
waar op dit moment veel staat te gebeuren, zoals de 
herinrichting EHS, de Natura-2000 opgave en het 
Deelakkoord Natuur. Het betekent ook dat je echt iets 
kunt betekenen, we doen er toe. Als voorbeeld noem 
ik onze inzet t.a.v. de extra middelen die nu 
beschikbaar komen voor gebiedsprocessen waarover 
ik eerder in deze nieuwsbrief al schreef. Dit geeft mij 
veel voldoening, want dat is uiteindelijk mijn drive om 
dit werk te doen. Ik wil wat kunnen betekenen voor 
de Overijsselse burger.  
Op de website kunt u de contactgegevens van 
Yvonne raadplegen. lees verder 

 

Agenda 
 

Holtense Dag  
De Holtense Dag vindt dit jaar 
plaats op zaterdag 12 november. 
Tijdens deze bezinningsochtend is 
Ruth Peetoom te gast. Zij zal 
spreken over verbondenheid binnen 
het CDA en hoe mensen en 
menselijke waarden de partij vormen.  
Aanmelden kan via 
communicatie.cda.overijssel@home.nl  
 
Themabijeenkomst CDA Regio Stedendriehoek  
Tweede Kamerlid Eddy van Hijum en CDA-
wethouder Erik Dannenberg uit Zwolle zullen het 
thema 'Bezuinigen op sociaal: de keuzes van het 
CDA' toelichten. De bijeenkomst is op maandag 14 
november van 20:00 tot 22:00 uur in het 
IJsselpaviljoen (IJsselkade 1) in Zutphen. 
Belangstellenden zijn van harte welkom.  
 
Aanmelden voor de nieuwsbrief van de CDA-
Statenfractie Overijssel kan door een e-mail te sturen 
naar communicatie.cda.overijssel@home.nl lees 
verder 

 

 



 

 
U ontvangt deze nieuwsbrief omdat u lid bent van het CDA of in het verleden heeft aangegeven  

onze nieuwsbrief te willen ontvangen. U kunt u altijd afmelden voor de nieuwsbrief. 
 


